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Datum 21 sept 2021

Steller vragen Fred Veldman

raadsvoorstel Cie M&S 23 sept. 2021 – ag.punt 4; Kostenombuigingen jeugdzorg

Bij beslispunt 3 : “De inzet van het ACT team in de functie van procesregisseur als vaste formatie 
mee te rekenen met deze toegang”

Vraag 1: wat wordt hiermee bedoeld?

Antwoord: Het huidige ACT team is thans geen vaste functie binnen het lokale veld c.q. de lokale 
toegang. De procesregisseur voert ongeveer dezelfde taken uit als het ACT team, maar de functie 
wordt gebruikt voor het realiseren van meer grip op de instroom (toegang). De procesregisseur komt 
in dienst van de gemeente, waardoor de kosten lager zijn dan de huidige inhuurconstructie met het 
ACT team. De functie procesregisseur richt zich met name op het voeren van regie op 
multiproblemcasuïstiek (combi jeugd en Wmo), er is een kort lijntje met OOV en de procesregisseur 
voert taken uit in het kader van de Wet verplichte ggz. De procesregisseur zorgt voor 
netwerkbijeenkomsten en zorgt voor eenduidige communicatie tussen verschillende op het gezin 
betrokken partijen. De gemeente is verantwoordelijk voor de taakomschrijving en krijgt zo meer grip 
op de uitvoering van haar beleid.

Tijdens een presentatie in maart werd gesproken over de wens het percentage doorverwijzing naar de 
2e-lijns zorg te verminderen. Het lag in 2015 op 80%, in 2020 was het 70% en het streven zou zijn het 
in 2025 terug te brengen naar 30%. 

Vraag 2a: Is dit streven er nog steeds? 

Antwoord: Het streven is de kosten om te buigen naar de ‘voorkant’, oftewel het lokale veld met nulde 
en eerstelijns jeugdhulp te verstevigen met extra expertise, waarbij een beoogd effect is om 70% van 
de kosten aan de voorkant te hebben en 30% aan de achterkant, waarbij rekening gehouden moet 
worden met de inhoud van en het aantal jeugdhulpvragen en de regionale ontwikkelingen met 
betrekking tot de inkoop van tweedelijns jeugdhulp.

Vraag 2b: Is er de mogelijkheid om de raad periodiek op de hoogte te houden over het ‘percentage”?

Antwoord: Met de dashboards jeugdhulp Voorschoten willen we de ontwikkelingen in de uitgaven voor 
jeugdhulp beter inzichtelijk maken. De raad wordt met deze dashboards vanaf maart 2021 vier keer 
per jaar geïnformeerd over de uitgaven jeugdhulp.

In bijlage 2 met uitgewerkte knoppen wordt bij punt H gesproken over de ‘duurste gezinnen’ en dat in 
het actieplan 2019-2021 de top 20 meest complexe jeugdigen gescreend worden. 
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Vraag 3a: Is het screenen gelukt in het actieplan? 

Antwoord: De extra formatie waarin geïnvesteerd is vanuit de budgetten voor het huidige actieplan, is 
nog onvoldoende om de (ambtelijke) capaciteit te dekken die nodig is om de Jeugdwet uit te voeren op 
zowel lokaal als regionaal niveau en daarmee ruim onvoldoende om de maatregelen uit het huidige 
actieplan goed vorm te kunnen geven. Tevens door het grote personeelsverloop moet de gemeente 
alles op alles zetten om de basistaken te kunnen uitvoeren. Het screenen van de top 20 meest 
complexe jeugdigen is om deze redenen nog niet gelukt. Met de extra aangevraagde beleidscapaciteit 
die gepaard gaat met dit voorstel zal op deze screening ingezet gaan worden, om de jeugdhulp vanuit 
de toegangsorganisatie zo goed als mogelijk te laten aansluiten op de behoeften van de 
Voorschotense gezinnen. Eind 2022 zal het college komen met een nieuw voorstel, dat gebaseerd is op 
evaluatie en monitoring van de resultaten van de maatregelen uit dit voorstel. Het volgende voorstel 
zal tevens aansluiten op de lokale analyse van de jeugdhulp in Voorschoten en de Hervormingsagenda 
Jeugd van het Rijk.  

Vraag 3b: Is het mogelijk om periodiek te laten zien aan de raad hoeveel van de hele inzet nodig is 
voor de duurste cliënten?

Antwoord: Wij zullen nagaan of de duurste cliënten uit het registratiesysteem van de H10 inzichtelijk 
gemaakt kunnen worden en kunnen worden toegevoegd aan het Dashboard jeugdhulp per 2022.

Onlangs hebben we in informatiebrief 023 de cijfers in het Dashboard Jeugdzorg gekregen. Dat lijken 
me prachtige cijfers om een beetje inzicht te hebben hoe het gaat met de Voorschotense jeugd.

Vraag 4: Hoe vaak gaan de raad deze cijfers  krijgen?
Antwoord: Het dashboard zal vier keer per jaar verstuurd worden, gelijk met de P&C cyclus.

Toelichting (indien nodig):


